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 Vážení spoluobčané a čtenáři 
Semčického zpravodaje,
na místě, kde se pravidelně setkáváte s úvodníkem 

paní starostky, si dovolíme udělat malou změnu a přesně 
v polovině volebního období se pokusíme odpovědět na 
otázku: „Znáte své zastupitele?“ Doufáme, že následující 
řádky ukáží Vaše zastupitele i v jiném světle a že je pozná-
te i jinak než jen ze zpráv o jednání zastupitelstva.

 Eva Horáková (zvolena za Starostové a nezávislí 
– STAN, věk 49)
V Semčicích žije 25 let a před zvolením do úřadu sta-

rostky pracovala na odboru dopravy Magistrátu města 
Mladá Boleslav. Zkušenosti s komunální politikou sbí-
rala během osmi let práce v minulých zastupitelstvech. 
Priority pro další dva roky vidí v novém dětském hřišti, 
modernizaci školy a sportovního areálu. Ve svém volném 
čase se ráda věnuje zahradničení, turistice a v zimě pak 
běžkám (podle manžela je prý extrémně talentovaná).

Petra Hornerová (STAN, 43)
Předsedkyně kulturního a sociálního výboru objevi-

la kouzlo Semčic před 23 lety. Založila zde rodinu a ta 
ji vedle občasného sportování vyplňuje veškerý volný 
čas. Po svém prvním zvolení do zastupitelstva poznala, 
že práce pro občany je nejen velmi zajímavá, ale i dvoj-
sečná. V budoucnu by chtěla rozdávat ještě více radosti 
dětem a seniorům v rámci různých volnočasových akcí. 
Nyní každodenně rozdává radost paní ředitelce naší ZŠ, 
kde pracuje jako účetní.

Nenčo Jordanov (STAN, 38)
Semčický rodák a zároveň benjamínek semčického 

zastupitelstva nemá v kompetenci žádný výbor či komisi. 
Vzhledem ke svému povolání (zástupce ředitele brodecké 
ZŠ) byl za obec zvolen do školské rady místní ZŠ a jako 
šéfredaktor semčického zpravodaje ovlivňuje i tyto řádky. 
Veškeré trávení jeho volného času, ať už při sportu nebo 
při práci doma či na zahradě, brzy ovlivní příchod nové-
ho člena rodiny (podle sdělení všech zasloužilých otců 
velmi výrazně). Priority pro další roky práce v zastupi-
telstvu vidí mimo jiné ve zlepšování prostředí pro děti 
– na dětském hřišti, ve škole a ve sportovním areálu. 

Petr Košťál (STAN, 49)
V Semčicích žije 26 let a s přezdívkou „semčický 

Babiš“ předsedá již ve druhém volebním období fi nanč-
nímu výboru (naposledy v letech 2006–2010). V civilu 

pracuje jako IT systémový administrátor. IT technologie 
jsou pak i jeho koníčkem. Kromě toho má rád všechny 
sporty a nedělá mu problém provozovat je v jakémkoliv 
ročním období z tepla obývacího pokoje při „gaučin-
gu“. Aktivně se pak věnuje cyklistice. Priority spatřuje 
v dokončení kanalizace, opravě obecních komunika-
cí a modernizaci školy, ale jak sám říká: „Vše záleží na 
fi nancích…“

František Puršl (STAN, 67)
V současnosti důchodce v nejlepším věku, dříve 

zemědělský inženýr zaměřený na šlechtění řepy. Do 
funkce místostarosty byl zvolen, i přes nulové zkušenosti 
s komunální politikou, pro své životní zkušenosti, pře-
hled a zápal pro práci. V obci, ve které žije 43 let, by rád 
dokončil rekonstrukci sportovního areálu a školy, zave-
dl elektronickou evidenci smluv a vybudoval sportovně 
relaxační areál Pod Holí. Ve svém volném čase je výbor-
ným hlídačem vnoučat, zahradníkem, cyklistou či lyža-
řem (dle referencí z rodiny i kuchařem).

Michal Šimůnek (STAN, 50)
Zkušenosti ze soukromého sektoru, kde pracuje jako 

jednatel fi rmy zabývající se silniční a železniční dopra-
vou, přenáší i do funkce předsedy kontrolního výboru. 
Při kontrolách obecního majetku mu neunikne jediná 
kancelářská sponka. V Semčicích se zabydlel před sed-
mi lety a kromě rodičovských procházek nebo s dobrou 
knížkou ho můžete potkat jako hlavního seletického 
„grillmana“. V příštích dvou letech by s ostatními rád 
dokončil rozeběhnuté věci tak, aby se stále zlepšovala 
kvalita života v obci.

František Šturma (KSČM, 59)
Doyen semčické komunální politiky, několikaná-

sobný člen polistopadových zastupitelstev, v současnosti 
předseda stavebního výboru, který v civilu pracuje jako 
stavební inženýr, je nevyčerpatelnou studnicí zaruče-
ných informací a přesných meteorologických předpo-
vědí. V Semčicích žije od svého narození, dříve aktivně 
sportoval, nyní se ve volném čase věnuje turistice, foto-
grafování a přírodě. V obci by chtěl dokončit kanalizaci, 
rekonstrukci sportovního areálu a modernizaci školy. 
Vizi pak má ve vybudování malého kulturního domu se 
sálem.

V příštím Zpravodaji Vás zde opět osloví paní sta-
rostka a Vy se již nyní můžete těšit například na shrnutí 
práce za celý rok.
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USNESENÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE SEMČICE

ZE DNE 22. 6. 2016

č. j. 
141/2016

Zastupitelstvo obce Semčice
I. Bere na vědomí
1. Důvodové zprávy:

a) k inventarizační zprávě za rok 2015.
b) ke zprávě o výsledku přezkoumání hospoda-

ření obce Semčice za rok 2015.
c) k závěrečnému účtu obce Semčice za rok 2015.
d) k příkazní smlouvě na výkon funkce tech-

nického dozoru na akci výstavby víceúčelo-
vého sportovního hřiště v ZŠ Semčice pro 
Ing. Františka Šturmu.

e) k prodeji pozemku st. 142 v obci a k. ú. Semči-
ce se stavbou řadového domku č. p. 127 
manželům Aleně Šertlerové a Antonínu 
Šertlerovi.

f) k dodavateli radarových ukazatelů rychlosti.
g) ke smlouvě o upsání akcií společnosti Vak 

Mladá Boleslav, a. s.
h) ke smlouvě o započtení peněžité pohle-

dávky obce vůči společnosti VaK Mladá 
Boleslav, a. s.

i) žádost o povolení rozšířit stávající vjezd a ná-
jezd na pozemku parc. č. 360/86 a 360/51 
v obci Semčice, k. ú. Semčice.

j) informaci o rozpočtovém opatření č. 3/2016.
k) informaci od společnosti EKOKOM, a. s., 

o množ ství odpadu, který obec Semčice 
vytřídila.

l) informaci o rozšíření výstavby víceúčelového 
hřiště v areálu ZŠ o umělé osvětlení hrazené 
z prostředků obce Semčice.

II. Schvaluje
1. Program zasedání zastupitelstva obce.
2. Ověřovatele zápisu Ing. Františka Šturmu a pana 

Michala Šimůnka.
3. Navrhovatele usnesení Mgr. Bc. Nenčo Jordanova 

a paní Petru Hornerovou.
4. Inventarizační zprávu za rok 2015.
5. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce Semčice za rok 2015 bez výhrad.
6. Závěrečný účet obce Semčice za rok 2015 bez 

výhrad.
7. Příkazní smlouvu pro Ing. Františka Šturmu, 

bydlištěm Semčice 22 na výkon funkce technic-
kého dozoru při výstavbě víceúčelového sportov-

ního hřiště v ZŠ Semčice.
8. Prodej pozemku st. 142 v obci a k. ú. Semčice se 

stavbou řadového domku č. p. 127 manželům 
Aleně Šertlerové a Antonínu Šertlerovi za cenu 
900 000 Kč.

9. Dodavatele radarových ukazatelů fi rmu Jiří 
Darebníček – DAS, Němčice u Holešova 125, 
768 43 Kostelec.

10. Peněžitý vklad obce Semčice ve výši 3 804 976 Kč 
a souhlasí s jeho vložením do základního kapitálu 
společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Bole-
slav, a. s., IČ 46356983, se sídlem Čechova 1151, 
293 22 Mladá Boleslav, s tím, že tímto peněžitým 
vkladem bude upsáno 2 564 kusů kmenových 
akcií akciové společnosti Vodovody a kanalizace 
Mladá Boleslav a. s., znějících na jméno, o jmeno-
vité hodnotě 1 000 Kč, v listinné podobě, s ome-
zenou převoditelností dle stanov a s emisním 
kursem 1 484 Kč.

11. Započtení peněžité pohledávky obce Semčice vůči 
společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Bole-
slav, a. s., ve výši 3 806 140,35 Kč z titulu smlou-
vy č. VRI/OST/2014/7 o společném postupu 
při zajišťování stavby ze dne 1. 7. 2014, ve znění 
dodatku smlouvy č. VRI/OST/2014/7/D1 o spo-
lečném postupu při zajišťování stavby ze dne 26. 
10. 2015 a dodatku smlouvy č. VRI/OST/2014/7/
D2 o společném postupu při zajišťování stavby 
ze dne 18. 1. 2016, proti pohledávce společnosti 
Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s., vůči 
obci Semčice na splacení emisního kursu ve výši 
3 804 976 Kč, přičemž emisní kurs všech akcií 
upsaných obcí Semčice bude splacen výhradně 
započtením.

12. Žádost pana Romana Čapka, bydliště Pěčice 20, 
o rozšíření vjezdu a nájezdu na pozemku p. č. 
360/86 a p. č. 360/51 v obci Semčice a k. ú. Semči-
ce. Nájezd na obecním pozemku č. 360/51 bude 
rozšířen na vlastní náklady.

III.  Pověřuje starostku obce Evu Horákovou k veš-
kerým úkonům souvisejícím zejména s uzavřením 
smlouvy o upsání akcií, smlouvy o započtení a dále 
k převzetí nově vydaných akcií společnosti Vodovody 
a kanalizace Mladá Boleslav, a. s.
V Semčicích 22. 6. 2016

USNESENÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE SEMČICE

ZE DNE 25. 8. 2016

č. j. 
189/2016

Zastupitelstvo obce Semčice
I. Bere na vědomí
1. Důvodovou zprávu:

a) k žádosti účelové neinvestiční dotace od MV 
ČR na výdaje jednotky SDH Semčice v r. 2016.

b) k faktuře č. 2016052 fi rmě Stavsport Praha, 
s. r. o., Eichlerova 176/11 Praha 5, za více-
práce na akci „Výstavba sportovního hřiš-
tě obec Semčice“ v celkové částce 78 650 Kč 
s DPH.
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c) k žádosti Masarykovy základní školy a mateř-
ské školy Semčice o převedení zůstatku re-
zervního fondu v částce 190 881,28 Kč do 
investičního fondu.

d) k žádosti obce Řitonice o fi nanční příspěvek 
za účelem dofi nancování první etapy záchra-
ny kostela sv. Štěpána v Řitonicích.

e) k žádosti o vyjádření k územnímu souhlasu 
na vybudování nového odběrného místa pro 
č. p. 69 na obecním pozemku parc. č. 568/1 
ostatní plocha, v k. ú. Semčice a ke smlouvě 
o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného 
břemene IV-12-6020186/02 Semčice-kNN pro 
č. p. 69.

f) informaci o výpovědi smlouvy o poskytování 
pracovně lékařských služeb MUDr. Leo Šklu-
bala pro obec Semčice.

g) informaci k projektu Středočeského kraje 
s názvem ,,Bezpečný Středočeský kraj“.

h) informaci o vybudování doskočiště u Masary-
kovy ZŠ a MŠ Semčice.

II. Schvaluje
1. Program zasedání zastupitelstva obce s následují-

cí změnou: zrušení tématu Projednání a schvále-
ní obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 o nočním 
klidu v bodě č. 3 a nahrazení novým tématem 
Projednání a schválení faktury č. 2016052 fi rmě 
Stavsport Praha, s. r. o., Eichlerova 176/11 Praha 
5, za vícepráce na akci ,,Výstavba sportovního 
hřiště obec Semčice“ v celkové částce 78 650 Kč 
s DPH.

2. Ověřovatele zápisu: Petru Hornerovou a Ing. Fran-
tiška Puršla.

3. Navrhovatele usnesení: Mgr. Bc. Nenčo Jordanova 
a pana Michala Šimůnka.

4. Žádost o poskytnutí účelové neinvestiční dota-
ce od MV ČR na výdaje jednotky SDH Semčice 
v roce 2016.

5. Fakturu č. 2016052 za vícepráce na akci ,,Výstavba 
sportovního hřiště obec Semčice“ v celkové částce 
78 650 Kč s DPH fi rmě Stavsport Praha, s. r. o., 
Eichlerova 176/11 Praha 5.

6. Žádost Masarykovy základní školy a mateřské 
školy Semčice o převedení zůstatku rezervní-
ho fondu ve výši 190 881,28 Kč do investičního 
fondu.

7. Žádost o vyjádření k územnímu souhlasu na 
vybudování nového odběrného místa pro č. 
p. 69 na obecním pozemku parc. č. 568/1 ostat-
ní plocha, v k. ú. Semčice a smlouvu o uzavře-
ní budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene 
IV-12-6020186/02 Semčice-kNN pro č. p. 69.

III. Neschvaluje
1. Žádost o poskytnutí fi nančního příspěvku pro 

obec Řitonice za účelem pomoci s dofi nanco-
váním první etapy záchrany kostela sv. Štěpána 
v Řitonicích.

IV. Ukládá starostce Evě Horákové 
1. Podat žádost o dotaci na výdaje jednotky SDH 

Semčice v roce 2016.
V Semčicích 25. 8. 2016

USNESENÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE SEMČICE

ZE DNE 8. 9. 2016

č. j. 
199/2016

Zastupitelstvo obce Semčice
I. Bere na vědomí
1. Důvodové zprávy:

a) k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace 
podle programu 2016 pro poskytováním dota-
cí z rozpočtu Středočeského kraje ze Středo-
českého fondu rozvoje obcí a měst.

b) ke kontrole hospodaření Masarykovy základní 
školy a mateřské školy Semčice k 30. 6. 2016.

c) ke zprávě kontrolního výboru k veřejnospráv-
ní kontrole obce k 30. 6. 2016.

d) ke zprávě fi nančního výboru ke kontrole hos-
podaření s majetkem a fi nančními prostředky 
obce v 1. polovině roku 2016 se stavem k 30. 6. 
2016.

e) k fi rmě vybrané na stavební úpravy sociální-
ho zařízení budovy ve sportovním areálu č. 
p. 240.

f) k fi rmě vybrané na úpravu zdravotechniky 
budovy ve sportovním areálu č. p. 240.

g) k převodu pozemků parc. č. 596/3 a parc. č. 
612/1 v k. ú. Semčice, obec Semčice z vlastnic-
tví České republiky do vlastnictví obce.

h) ke smlouvě o zřízení zástavního práva k nemo-

vitostem č. p. 127, obec Semčice.
i) informaci o vyplacení dividend od fi rmy 

VaK Mladá Boleslav, a. s., v celkové hodnotě 
315 758 Kč.

j) informaci o předání víceúčelového sportov-
ního hřiště do užívání Masarykovy základní 
školy a mateřské školy Semčice.

2. Žádost o umístění zrcadla na výjezdu u fi rmy 
JARICO.

II. Schvaluje
1. Program zasedání zastupitelstva obce.
2. Ověřovatele zápisu pana Mgr. Nenčo Jordanova 

a paní Petru Hornerovou.
3. Navrhovatele usnesení pana Petra Košťála 

a Ing. Františka Puršla.
4. Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace podle 

Programu 2016 pro poskytování dotací z rozpoč-
tu Středočeského kraje ze Středočeského fondu 
rozvoje obcí a měst v rámci Tematického zadání 
Velké projekty, Oblast podpory Tělovýchovná 
zařízení.

5. Zprávu ke kontrole hospodaření Masarykovy 
základní školy a mateřské školy Semčice k 30. 6. 
2016.
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ZE STARÝCH SEMČIC

ZAJÍMAVOSTI LET SEDMDESÁTÝCH

(Z místních kronik vybrala J. Čvančarová)
V roce 1970 odešel dosavadní ředitel školy Přemy-

sl Grubský do funkce okresního školního inspektora 
a na jeho místo přišel Jaroslav Klouček z Jabkenic. 
Byla provedena omítka nové školní přístavby. Zruše-
na byla rozvodna elektrického proudu, vybudovaná 
v roce 1929 u čističky. Proud byl odtud rozváděn do 
všech přilehlých obcí po úpravě napětí. V době nedo-
statku elektřiny při velkém odběru, zvláště při žních, 
kdy se mlátilo obilí více mlátičkami, dostávala každá 
obec povolený příkon elektřiny, aby se toto zařízení 
nepřetěžovalo. MNV Semčice koupil od paní Posltové 
domek č. p. 29 a získal tak místo pro plánovanou stav-
bu prodejny.

Rok 1971 začal nešťastně. 27. ledna se ve zdej-
ším rybníčku utopil devítiletý chlapec, když se pod 
ním prolomil led. Parta údržbářů, vedená Štěpánem 
Králem, postavila u vchodu do hlavní budovy VŠÚŘ 
novou vrátnici. Přípravnými pracemi začala výstav-
ba koupaliště, projektovaná dobrovickým stavitelem 
Josefem Ferklem. Vyměřovaly se hranice a spád vody 
z potoka od Ctiměřic. Mechanizací ze statku začalo 
hloubení nádrže. Předsedou MNV se stal František 
Vyšohlíd za Františka Dvořáka. Uhelné sklady získaly 
pozemek bývalé cukrovarské rampy a zřídily zde hlav-
ní středisko zásobování uhlím pro celé Dobrovicko.

V roce 1972 byl ustanoven obecním kronikářem 
Jiří Král po desetileté přestávce, kdy žádný kronikář 
nebyl. Bagrista Josef Čvančara a traktorista Franti-
šek Moc za spolupráce brigádníků a vedení Jaroslava 
Drbohlava pokračovali v hloubení nádrže. Podnik 
Vodní stavby, který prováděl úpravu a hloubení strou-
hy od Ctiměřic, pomohl při úpravě dna koupaliště. 
V březnu již začalo betonování.  V září se konalo vel-

ké vojenské cvičení Štít spojeneckých vojsk a vojáci 
byli v Semčicích ubytováni v sále Jednoty a v přednáš-
kovém sále VŠÚŘ. MNV a KSČ uspořádaly besedu 
s vojáky pro občany, kterých přišlo 70.

V roce 1973 byla jmenována novou ředitelkou 
mateřské školy Jaroslava Vyšohlídová z Dobrovice. 
V pobočce Státní spořitelny v Semčicích, kde dva-
krát týdně úřadoval Jaroslav Řezáč, měli vkladatelé 
uloženo přes 7 milionů Kčs. 7. července bylo slavnost-
ně otevřeno semčické koupaliště. V hostinci č. p. 4 se 
stala vedoucí paní Věra Dubová, dcera bývalé majitel-
ky. V nově otevřeném a hojně navštěvovaném koupa-
lišti se málem utopil sovětský voják, když se skupina 
nižších důstojníků přijela do Semčic vykoupat. Vojá-
kovi poskytli pomoc koupající se občané. Oživování 
bylo dlouhé, ale byl zachráněn. Za dosavadního ředi-
tele školy Jaroslava Kloučka přišel z Jiřetína Bohu-
mil Klinke. Dokončena byla výstavba prodejny a po 
kolaudaci ji od MNV odkoupilo spotřební družstvo 
Jednota. V neděli 30. prosince projel obcí naposledy 
nákladní vlak. Osobní doprava byla zrušena již před 
časem. Nyní byla doprava ČSD přes Semčice navždy 
zrušena.

V roce 1974 ve VŠÚŘ v oddělení udržovacího 
šlechtění květin pěstovali pod vedením Ing. Jiřího 
Němečka tulipány na 3,30 ha a gladioly na 2,40 ha. 
V tomto roce kvetly tulipány už v dubnu. Zemědělské 
závody měly v časném jaru za slunečného počasí a tep-
lých dešťů téměř vše zaseto včetně cukrovky a bram-
bor. Z nové teplárny VŠÚŘ bylo smontováno a vede-
no potrubí přes silnici do mechanizačního střediska 
ve dvoře. Dva mladí horolezci ze Sobotky provedli 
brigádnicky o sobotách a nedělích dvojí nátěr kostel-
ních bání, malé i velké. Občané sledovali jejich práci 

6. Zprávu kontrolního výboru k veřejnosprávní kon-
trole obce k 30. 6. 2016.

7. Zprávu fi nančního výboru ke kontrole hospoda-
ření s majetkem a fi nančními prostředky obce 
v 1. polovině roku 2016 se stavem k 30. 6. 2016.

8. Firmu Ladislav Čerych, Ctiměřice č. p. 51 IČ. 
66070236 na stavební úpravy sociálního zařízení 
budovy ve sportovním areálu č. p. 240.

9. Firmu Ladislav Tichý, Semčice 202, IČ. 13268783 
na úpravu zdravotechniky ve sportovním areálu 
č. p. 240.

10. Bezúplatný převod pozemků parc. č. 596/3 a parc. 
č. 612/1 v k. ú. Semčice, obec Semčice z vlastnic-
tví České republiky do vlastnictví obce Semčice.

11. Smlouvu o zřízení zástavního práva k nemovi-
tostem č. p. 127, obec Semčice.

III. Ukládá starostce Evě Horákové
1. Podat žádost o bezúplatný převod pozemků parc. 

č. 596/3 a parc. č. 612/1 v k. ú. Semčice, obec 
Semčice z vlastnictví České republiky do vlast-
nictví obce Semčice.

V Semčicích 8. 9. 2016

VÍTE, ŽE 

V PRVNÍM POLOLETÍ TOHOTO ROKU:

• obec podala čtyři žádosti o dotace na akce plá-
nované v tomto roce a získala dotaci na vybudo-
vání víceúčelového sportovního hřiště ve škole 
ve výši 95% plánovaných nákladů a dar od fi rmy 
ŠKODA AUTO, a. s., ve výši 65 000 Kč na poří-
zení rychlostních radarů?

• byla dokončena první etapa rekonstrukce budo-
vy na koupališti v hodnotě 334 000 Kč?

• bylo provedeno ošetření stromů, včetně pokáce-
ní chorobami napadených nebo nebezpečných 
stromů v hodnotě 61 500 Kč?

• byla provedena údržba a obnova veřejného osvět-
lení v hodnotě 145 000 Kč?

• byla provedena výměna oken na obecním úřadě 
a zdravotním středisku v hodnotě 123 000 Kč?

• ze spádových obcí Masarykovy základní školy 
v Semčicích bylo navíc získáno 222 000 Kč jako 
příspěvek obcí na své žáky?
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s obdivem. Zrušena byla Chodenská cesta, vedoucí od 
žerčické silnice k lesu. V prosinci se konala slučovací 
schůze MNV Semčice a MNV Pěčice.

Od 1. ledna 1975 začaly sloučené obce Semčice 
a Pěčice fungovat. Český svaz žen sdružoval v Semči-
cích 120 žen a pod vedením Evy Horákové pořádal 
různé akce. Začaly přípravné práce pro výstavbu nové 
mateřské školy na vybrané parcele u cesty k Ovčár-
nům. Bylo provedeno vyjmutí z orné půdy. Plánována 
byla stavba typu Velox za 4,5 milionu Kčs. Z hostince 
č. p. 4 odešla Věra Dubová a vedoucím se stal Karel 
Smutný z Úherců. Na farmě pro odchov hovězího 
dobytka ve VŠUŘ chovali ve čtyřřadém kravíně 200 
krav, plemeno dánské černostrakaté a užitkovost byla 
jedna z největších v kraji.

Od nového roku 1976 došlo ke sloučení i s obcí 
Ctiměřice. V červnu byla zahájena výstavba nové 
mateřské školy. Stavbyvedoucím byl jmenován zedník 
a bývalý předseda MNV František Dvořák. Odmě-
ny pracovníkům byly stanoveny 10 Kčs/hoda zed-
ník a tesař, 8 Kčs pomocný dělník a 7 Kčs důchodce. 
Po zrušení provozu ČSD na trati Dobrovice město 
– Semčice byla zřízena vlečka uhelných skladů a čis-
tičky. Část trati až za Žerčice převzal závod AZNP 
Mladá Boleslav. V rámci patronátní smlouvy s cuk-
rovarem Dobrovice tahal lokotraktor automobilky 
vagony v prostorách cukrovaru. Do funkce ředitele 
VŠÚŘ byl jmenován Ing. Václav Zavřel CSc., bývalý 
zaměstnanec krajského úřadu KSČ v Ústí nad Labem. 
Dosavadní ředitel Jan Fadrhonc přešel na jiné praco-
viště. Již více měsíců trval nedostatek masa a masných 
výrobků a obyvatelstvo z toho bylo, podle kroniká-
ře, nervózní. Nákladem mnoha milionů korun bylo 
budováno nové zařízení čisticí stanice osiv. Byla to 
státem sledovaná stavba. 15. září bylo v našem kraji 
pozorováno slabé zemětřesení. Zprvu si toho málokdo 
všiml, ale po oznámení si lidé začali uvědomovat své 

zvláštní pocity. Novým ředitelem semčické školy se 
stal Josef Heřmanský z Dobrovice. V rámci budování 
nové mateřské školy musel být vybudován nový trans-
formátor, protože školka bude vytápěna elektricky.

V roce 1977 se na hřbitově zřítila střecha kostni-
ce. Naposledy byla opravována v roce 1940. Novou 
vedoucí v samoobsluze se stala Věra Jansová. U pří-
ležitosti nadcházejícího sjezdu rodáků byl upraven 
pomník padlých před školou. Po odstraněné plaketě 
T. G. Masaryka byla na pomník připevněné bronzo-
vá plaketa „Symbol míru“ od akademického socha-
ře a medailéra Zdeňka Kolářského. Největší událostí 
roku byl sjezd rodáků a školáků semčické školy, která 
byla postavena před padesáti lety.

V roce 1978 zdárně pokračovala výstavba mateř-
ské školy. Nový asfaltový povlak s drtí dostala silnice 
z Dobrovice do Semčic. Na týden byla uzávěra prů-
jezdu. Upravena šutrem byla také cesta vedoucí od 
hájovny nad Žerčice. Novou ředitelkou mateřské ško-
ly se stala Blanka Vlčková z Dobrovice.

Rok 1979 začal kalamitou. Vlna mrazů, výluka 
elektriky, nedostatek uhlí, které se netěžilo, nevozilo 
a zásoby došly. Zastaveny továrny, pracovníci dostá-
vali dovolenou. Omezeno pouliční osvětlení a vysílá-
ní televize a stále se vyzývalo k šetření uhlím a elek-
třinou. Situace trvala až do konce ledna. Do čističky 
nastoupil nový ředitel Ing. Jiří Janda za J. Vokroje. 
Pod vedením Jana Dunovského byl v Semčicích 
založen pěvecký sbor „Oseváček“ v důsledku toho, že 
v Dobrovici již delší dobu sbor Dobrovan nepůsobil. 
Mateřská škola byla již téměř hotová, ještě se upravo-
valy komunikace, osazovala zeleň. Problém byl s elek-
trickým rozvaděčem, který byl jako obvykle dodán se 
zpožděním, a aby mohl být do hotové budovy umís-
těn, musela být vybourána veliká díra do zdi.

 O dalších zajímavostech zase příště.

ZPRÁVY Z MASARYKOVY ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
A MATEŘSKÉ ŠKOLY SEMČICE

NOVÝ ŠKOLNÍ ROK V ZŠ
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 Školní rok 2016/17 jsme zahájili v základní škole 
ve čtvrtek 1. 9. v 7:30.

Prvňáčky a jejich rodiče přivítal třídní učitel 
pan Mgr. Tomáš Hušek, paní ředitelka Mgr. Jana 
Kočová, starostka obce paní Eva Horáková, vedoucí 
vychovatelka školní družiny paní Renata Kyptová 
a žáci deváté třídy, kteří jim předali kytičku a uvedli 
je do školního života. Nových žáčků se v 1. třídě sešlo 
27 (6 ze Semčic, 5 z Ledců, 5 z Pěčic, 4 z Charvátců, 
2 z Jabkenic, 2 ze Ctiměřic, 1 ze Žerčic, 1 z Ujkovic 
a 1 z Prodašic).

Celkem je ve škole 198 žáků – 128 na 1. stupni 
(50 dívek a 78 chlapců) a 70 na 2. stupni (35 dívek 
a 35 chlapců). Školní družina má kapacitu 55 dětí a je 
zcela využita žáky 1. – 3. ročníku.

Semčice  . . . . . . . . . . 62
Žerčice . . . . . . . . . . . 23
Ledce  . . . . . . . . . . . . 20
Dobrovice  . . . . . . . . . 9
Charvatce  . . . . . . . . 16
Jabkenice . . . . . . . . . 16
Pěčice . . . . . . . . . . . . 20
Ctiměřice . . . . . . . . . 11
Prodašice . . . . . . . . . . 7

Ujkovice . . . . . . . . . . . 4
Praha 4 . . . . . . . . . . . . 3
Torgovica . . . . . . . . . . 1
Zvolen. . . . . . . . . . . . . 1
Kobylnice . . . . . . . . . . 1
Sukorady . . . . . . . . . . 1
Nová Telib . . . . . . . . . 1
Čistá u MB . . . . . . . . . 2
Celkem . . . . . . . . . 198

Matika za školou I, II, III, IV – 2. – 9. ročník
Sportovní hry – 1. – 3. ročník
Florbal – 1. – 7. ročník
Uvař si sám I. stupeň
Uvař si sám II. stupeň
 Cestujeme po světě – zeměpisný kroužek pro 
3. – 5. ročník
Základy práce na PC – 3. a 4. ročník
Korálkování – pro každého zájemce
Příroďák – 6. a 7. ročník
Informatika – 8. a 9. ročník

Kroužky začínají svou činnost od 1. října, a to 
vždy jen ty, do kterých je přihlášeno alespoň 7 žáků. 
Informace a pravidla jsou zveřejněny na nástěnce ve 
vestibulu školy a na webových stránkách školy skola.
obecsemcice.cz v sekci Kroužky.

Během prázdnin došlo k výměně všech dosud 
nevyměněných oken a dveří v budově školy. Vnitřní 
prostory školy byly vymalovány.

Zásadní akcí prázdnin bylo vybudování víceú-
čelového sportovního hřiště z dotace Středočeské-
ho kraje a za přispění obce Semčice. Hřiště bude 
využíváno žáky školy pro výuku tělesné výchovy 
i pro jejich mimoškolní činnost. Chtěla bych tím-
to poděkovat paní starostce i členům zastupitel-
stva obce za to, že se zasadili o vybudování tohoto 
hřiště.

K hřišti bylo vybudováno doskočiště na skok dale-
ký. Na vybudování tohoto sportoviště byly použity 
fi nance, které škola obdržela jako příspěvek na žáky 
ze spádových obcí.
 Mgr. Jana Kočová, ředitelka školy

 V nabídce školy je i pro tento školní velký počet 
zájmových kroužků pro ZŠ:

Angličtina hrou (AH I, II) – 1. a 2. ročník
Angličtina extra start (AES) – 3. – 5. ročník
Reading club – 6. a 7. ročník
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CO NÁS ČEKÁ:

• 22. 9. Fotografování žáků 1. stupně
• 27. 9. Výlet na Sněžku (7. třída)
• 28. 9. Státní svátek
• 20. 10.  Fotografování žáků 1. stupně 

– kalendáře
• 25. 10. Objevování Zlaté Prahy (7., 8. třída)
• 26., 27. 10. Podzimní prázdniny
• 28. 10. Státní svátek
• 8. 11. Dětská nota – zájezd všech žáků školy

• 17. 11. Státní svátek
• 18. 11. Ředitelské volno
• 24. 11. Rodičovské schůzky
• 27. 11.  Rozsvěcení vánočního stromu – začá-

tek Adventu
• 5. 12. Mikulášská nadílka v MŠ i ZŠ
• 22. 12. Vánoční besídky ve třídách
• 23. 12. 2016 

– 2. 1. 2017 Vánoční prázdniny
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ERASMUS+

V rámci dotačního programu EU Erasmus+ KA1 
obdržela naše škola 23 656 euro na uskutečnění naše-
ho projektu „Poznání britských ostrovů brilantním 
angličtinářem“. V plánu našeho projektu bylo usku-
tečnit celkem 8 mobilit za účasti 4 vyučujících. Vzhle-
dem k tomu, že škola pokrývala suplování za chybějící 
pedagogy ze svých vlastních prostředků, podařilo se 
nám nakonec uskutečnit mobilit 9, každou v trvání 
2 týdnů. Součástí pobytu bylo nejen studium v zahra-
ničních jazykových školách, ale i poznávací zájez-
dy po známých i méně známých místech britských 
ostrovů.

Za 2 roky trvání projektu se uskutečnily mobility 
v těchto místech: Dunfermline (Skotsko, březen 2015), 
Exeter (Anglie, červen 2015), Brighton (Anglie, srpen 
2015), Gallway (Irsko, srpen 2015), Cork (Irsko, bře-
zen 2016), Dublin (Irsko, květen 2016), Edinburgh 
(Skotsko, červenec 2016), Scarborough (Anglie, srpen 
2016) a Margate (září 2016).

Všechny účastnice načerpaly množství nových 
nápadů do výuky, získaly kontakty na vyučující 
z jiných zemí EU, poznaly reálie zemí, o kterých učí, 
a v neposlední řadě si odpočaly a načerpaly nové síly 
do další práce.

V současné době již přemýšlíme nad novými pro-
jekty, a to nejen v KA1 (pro učitele), ale i v KA2 – akti-
vitě, která je určena žákům.
 Mgr. Věra Forejtová, projektová manažerka

SPORTOVNĚ–PŘÍRODOVĚDNÝ 
ADAPTAČNÍ POBYT ŽÁKŮ 

6. ROČNÍKU

11. 9. 2016 jsme přijeli do Drhlen v Českém ráji. 
Ubytovali jsme se v 6 chatkách. Potom jsme si pro-
hlédli okolí, sportoviště i krásný bazén. Večer jsme 
měli táborák, u kterého jsme si zazpívali a opekli 
vuřty.

Druhý den jsme se vydali na výlet do Drábských 
světniček. Autobusem jsme dojeli do Bosně a potom 
jsme šli pěšky na Valečov. Na Valečově jsme se nasva-
čili a po červené značce jsme pokračovali na Dráb-
ské světničky. Ze skal byl krásný výhled. Cestou jsme 
pozorovali přírodu, chodili úzkými skalními ulička-
mi a hráli hru „na klíště“ s kolíčky na prádlo. Všich-
ni tento náročný výlet zvládli a těšili se na večerní 
špagety.

Třetí den byl sportovní. Zahájili jsme ho ranním 
lovem (hledali jsme v trávě na hřišti kartičky s přírod-
ninami a určovali je). Po snídani jsme se rozdělili do 
4 skupin a hráli přehazovanou, ringo a vybíjenou. Po 
obědě a poledním klidu jsme hráli individuální spor-
ty např. minigolf, tenis, ping-pong, badminton. Také 
jsme měli závody v plavání. Večer jsme hráli hry. Bylo 
to super a už jsme se těšili na další den. 

Poslední den po ranním lovu a snídani jsme se 
vydali na přírodozeměpisnou výpravu k Drhlenské-
mu rybníku. Cestou jsme sbírali listy dřevin a květiny, 
které jsme vlepovali na čtvrtku a určovali podle atlasu. 

JaK-HP
Erasmus

JaK-HP
Erasmus
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U rybníka jsme byli rozděleni do dvou skupin. Jedna 
skupina pracovala s mapou a buzolou s paní učitelkou 
Šturmovou a druhá skupina zkoumala vodní živo-
čichy s paní učitelkou Královou. Po návratu jsme si 
sbalili, uklidili chatky a šli jsme na oběd. Potom jsme 
si rozdávali medaile za účast a soutěže. V 15 hodin 
pro nás přijeli rodiče a jeli jsme domů. Bylo to prima 
a moc jsme si to užili.
 žáci VI. třídy

POJĎTE S NÁMI DO DIVADLA!

Občané obce Semčice mají možnost navštěvovat 
abonentní divadelní představení skupiny G se svozem 
v sobotu večer (7 představení za rok). Doprava je zajiš-
těna autobusem ze zastávky v 18:25.

Bližší informace podá a případné přihlášky přijímá 
do poloviny října 2016 Ing. Irena Králová, Masaryko-
va základní škola a mateřská škola Semčice nebo na 
e-mailu: irena.kralov@seznam.cz.

OSLAVA 90. VÝROČÍ

Připravujeme oslavu 90. výročí otevření nové škol-
ní budovy v Semčicích. Oslava s programem se usku-
teční v sobotu 10. června 2017. Tímto zveme všechny 
bývalé žáky i přátele školy, a to nejen na vlastní osla-
vu, ale i na přípravu samotné akce.

Vyzýváme všechny, kteří by nám mohli jak koli 
pomoci s přípravou, organizací i průběhem tohoto 
slavnostního dne, aby nám dali vědět, jakým způso-
bem by se chtěli zúčastnit. Pokud máte zájem podílet 
se na našich oslavách, kontaktujte, prosím, organizá-
tory oslav na adrese vera.forejtova@seznam.cz.
 Mgr. Věra Forejtová, zástupkyně ředitelky školy

ZÁŘÍ – NA LÉTO JDE STÁŘÍ

Opět je tu září. Noví prvňáčci zasedli do školních 
lavic a do školky přišli jejich nástupci. Přemýšlela 
jsem, o čem Vám napíši, abych Vám přiblížila dění ve 
školce a bylo to něco jiného než v předchozích záři-
jových příspěvcích. Není to jednoduché, protože ať 
chceme nebo ne, září má své téměř neměnné rituály 
ve všech vzdělávacích institucích.

Základní vzdělávací dokument je Školní vzdělávací 
program pro předškolní vzdělávání – ŠVP. Konkrét-
ně náš ŠVP má název DĚTI A SVĚT. Je to otevřený 
dokument a vypovídá mimo jiné o tom, s jakými cíli 
a záměry chceme děti připravit pro jejich další život 
v naší společnosti. Cílem veškerého našeho snažení 
je, aby děti zvládly, neboli vytvořily si kompetence 
pro skutečný život, ne jen pro situace ve školce. ŠVP 
umožňuje dětem vnímat svět v jeho přirozených sou-
vislostech, získávat tak reálnější poznatky a vytvářet si 
aktivní postoj ke všemu okolo nich na základě přímé 
zkušenosti. Vše je založeno na prozkoumávání, obje-
vování a používání pojmů ve skutečném světě. Celé 
předškolní období dává dítěti příležitost si hrát a prá-
vě ze hry plynou osobní prožitky, zkušenosti, doved-
nosti, sociální a kulturní vztahy, uvědomování si sebe 
sama i okolního světa. Právě proto je mottem našeho 
ŠVP „Pomoz mi, abych to dokázal sám“. Vzdělávací 
obsah vychází z přirozeného cyklu ročních období. 
Při každodenní práci s dětmi dbáme především na to, 
aby byly naplňovány hlavní cíle předškolního vzdě-
lávání: 1. rozvíjení dítěte a jeho schopností učení; 2. 
osvojení si základů hodnot, na nichž je založena naše 
společnost; 3. získání osobní samostatnosti a schop-
nosti projevovat se jako samostatná osobnost působící 
na okolí.

Ani v nejmenším bych si nedovolila zlehčovat 
výše popsané, ale osobně si myslím, že je mnohem 
důležitější, jak se dítě ve školce cítí, než to, kolik se 
toho naučí. V dnešní době je většina činností s lid-
ského konání posuzována a poměřována výkonem, 
a silně pokulhávají morální a mravní hodnoty, a tím 
samozřejmě i mezilidské vztahy.

Přeji kolegyním příjemný a úspěšný školní rok 
a dětem, aby se cítily v naší školce dobře a jednou na 
ni rády vzpomínaly.
 Hana Dufk ová, zástupkyně ředitelky pro MŠ
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Zápis do MŠ proběhl ve středu 23. 3. 2016. 
V mateřské škole vzniklo, přijetím předškoláků do 
1. třídy ZŠ, 15 volných míst. Počet volných míst 
vždy záleží na výsledku zápisu dětí do ZŠ. V letoš-
ním roce požádalo 11 předškoláků prostřednictvím 
svých zákonných zástupců o odklad školní docházky. 
Poté musí tyto děti navštívit pedagogicko-psycholo-
gickou poradnu, kde je posouzena jejich školní zra-
lost. Teprve po těchto vyšetřeních je defi nitivně jas-
né, ko lik volných míst v MŠ vznikne. O volná místa 
se uchá zelo 31 nově příchozích dětí. Z tohoto počtu 
bylo 15 dětí přijato od 1. 9. 2016 k předškolnímu 
vzdělávání.

Z toho:
4 děti předškolního věku (všichni z Jabkenic)
6 dětí starších 3 let z obce Semčice
5 dětí z ostatních obcí dle věku

V průběhu měsíce května došlo k uvolnění jedno-
ho volného místa, na které bylo přijato dítě ze Ctimě-
řic (zákonný zástupce se odvolal proti rozhodnutí a na 
základě toho bylo dítě přijato mimo výsledné pořadí). 
Výsledný počet přijatých dětí je tedy 16. Do mateř-
ské školy nemohlo být z kapacitních důvodů přijato 
15 dětí.
 Mgr. Jana Kočová, ředitelka škol

ZÁPIS DO MŠ SEMČICE

Hned první prázdninový měsíc jsme měli dva 
výjezdy. Dne 22. července po přívalovém dešti vytek-
lo bahno s pískem na cestu u obecního úřadu směr 
k Holi. Zde jsme provedli úklid silnice. Další výjezd 
byl 27. července do obce Kobylnice, kde udeřil blesk 
do stohu, který začal hořet. Po příjezdu na místo zása-
hu jsme začali s hašením stohu a ochranou okolí. Po 
příjezdu HZS z Mladé Boleslavi a majitele stohu došlo 

k rozhodnutí, že se stoh nechá vyhořet. Naše jednotka 
zůstala na místě jako dozor, poté předala místo požá-
ru místní jednotce z Kobylnic. V srpnu jsme naštěstí 
neměli žádný výjezd, takže jsme relaxovali. V pátek 
16. září jsme byli vysláni na čerpání vody do fi rmy 
Autronic, kde jsme pomocí kalového čerpadla vodu 
odčerpali.
 Za výjezdovou jednotku VJ Klimo Karel ml.

Z ČINNOSTI SEMČICKÝCH HASIČŮ

Z ČINNOSTI MLADÝCH HASIČŮ

Z ČINNOSTI VÝJEZDOVÉ JEDNOTKY

O prázdninách jsme se vydali jako každý rok na 
stanování s dětmi do Chotětova. Sešli jsme se v neděli 

7. srpna v Chotětově ve sportovním areálu, kde jsme 
již měli postavené zázemí dvou vojenských stanů, 
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postavili jsme si své stany, rozdělali ohýnek a přivíta-
li se rozdáním triček s nápisem na zádech Stanová-
ní 2016. Druhý den jsme jeli do Mirakula. Celodenní 
výlet si děti na atrakcích v zábavně–naučném parku 
užily. V úterý jsme podnikli další celodenní výlet, kdy 
jsme jeli vlakem z Chotětova do Ostré, tam jsme nav-
štívili Botanicus – historickou vesnici umění a řeme-
sel. Poté jsme pěšky došli na zastávku Ostrá k výletní 
lodi, která se jmenovala Blanice. Blanicí jsme dojeli za 
hodinku a půl do Nymburka, odkud jsme se do Cho-
tětova vrátili vlakem. Ve středu si děti samy vyrobily 
indiánské čelenky a soutěžily v indiánských disciplí-
nách. Ve čtvrtek jsme sjížděli na raft ech řeku Jizeru 
z Malé Skály do Dolánek. Jedinou naší zastávkou byl 
oběd u Zrcadlové kozy. V pátek dopoledne se děti 
zúčastnily letní olympiády a po obědě jsme se zabalili, 

složili stany a rodiče si děti odvezli domů. Další skvělé 
stanování za námi, tentokráte i s krásným počasím. 
Děkujeme SDH Chotětov za společně strávené plně 
nabité dny.

Na konci června se děti zúčastnily Boleslavského 
poháru v Chotětově a po prázdninách v září poslední-
ho poháru v Kosořicích.

V září nás ještě čeká soutěž v běhu na 60 m 
s překážkami v Plazích na Memoriálu J. Tůmy 
a 9. října první disciplína ve hře Plamen ZPV (závod 
požárnické všestrannosti) v Kosmonosích.

Za vedoucí mládeže SDH Semčice 
Tereza Šturmová
Email: sopticisemcice@seznam.cz 

Z ČINNOSTI TJ SEMČICE

Vážení sportovní přátelé,
léto je za námi, tak bych vám rád přiblížil veške-

ré zážitky a akce, které proběhly v našem sportovním 
areálu. Na konci června se uskutečnil již 4. ročník 
Semčického rockování. Akci rozjeli kapely Paralen 
i Ibalgin, vzápětí hned zahrála Vyhoukaná Sowa, kte-
rá parádně připravila půdu pro punkové trio Inkoust 
pana Boučka. Atmosféra byla jako vždy parádní, jen 
celkem zamrzí klasicky nízká návštěvnost. Dokonce 
ani tahoun na Mladoboleslavsku „Seven“ nedokázal 
na semčický festival přilákat větší počet hudebních 
nadšenců. Po dohrání kapely Seven se navíc začalo 
kazit počasí, takže oslabená sestava Benjaming’s cla-
nu hrála v kapkách deště. Parádní výkon, zajímavá 
muzika, bohužel před zahájením zlatého hřebu večera 
kapely Trautenberk přišla dokonce i bouřka. Zvukaři 
se začali bát o aparaturu. Chvíli to vypadalo, že je po 
festivalu. Po rychlé domluvě mezi kapelou Trauten-
berk a organizátory jsme se improvizovaně namačkali 
na naši terasu, kde nám Trautenberk předvedl, že si 
dokáží poradit i v undergroundových podmínkách 
s jedním mikrofonem na tři zpěváky. Mé zhodnocení: 
Parádní suprová akce, na kterou se každý rok těším, 
jen mě mrzí, když vidím návštěvnost a navíc, když se 
pokazí počasí jako letos.

Červen byl jako vždy vůbec nabitý akcemi – mimo 
festivalu a turnajů pro cukrovar pořádala naše obslu-
ha (s odborným zaštítěním Lukáše Lojky) zajíma-
vé večery se znalostními kvízy či turnaje v pokeru. 
Všichni zúčastnění si je užili a chválili. Proto se v nich 
pokračuje ještě v září.

Víkend poté, 2. 7., se uskutečnil tradiční – letos 
dokonce jubilejní 50. ročník – volejbalového turnaje 
Memoriál Bohumila Sládka. I tato akce (bohužel jako 
všechny letní volejbalové turnaje včetně Dřevěnic) se 
začíná potýkat s nedostatkem účastníků. Je to obrov-
ská škoda. Když si vzpomenu, jakou atmosféru turnaj 
měl, když jsem byl ještě malý kluk a chodil jsem fan-
dit… Zlomem bylo přesunutí volejbalových soutěží do 

hal a sami účastníci – aktivní hráči řeknou, že mladí 
se nechtějí na antuce „umazat“. Myslím, že už odtud 
pramení dnešní nízká volejbalová základna a pod-
le toho vypadají i výsledky třeba v mezinárodním 
srovnání. Při letošní neúčasti hráčů z Prahy (Dlasky 
Mlasky) či Ševců ze Zruče tu byly jen 4 mužské týmy 
a 3 ženské. Mezi hráči jsme přivítali 5 extraligových 
hráčů (z Benátek, Liberce, Příbrami a Kladna). Ovšem 
kdo přišel, viděl parádní volejbal s vysokou herní 
úrovní.

Pořadí ženského turnaje: 1. Mnichovo Hradiš-
tě, 2. Bábovky (Benátky nad Jizerou), 3. INKA tým 
z Liberce. A to v pátek odpoledne se další 2 týmy 
odhlásily.

Mužský turnaj: 1. Umakartové čelo (Odolená 
Voda), 2. Česká Lípa, 3. Prasyl MB, 4. Pojizeří

Kolem 13. hodiny nás trochu spláchnul déšť, popa-
dalo pár větví z topolů, ale zase se vyčistil vzduch 
a hrálo se víc než parádně. Po odehrání základních 
zápasů si dali ještě boj o potvrzení umístění v tabulce. 
O 3. místo se utkaly týmy Prasyl MB a Pojizeří (tako-
vý trochu bratrovražedný boj) a o stupeň nejvyšší 
Umakartové čelo a loňský vítěz Česká Lípa. K úžas-
ně pohodové atmosféře přispěl i „Bar nad sítí“ Petra 
Zavřela a vynikající klobásky z udírny od Evči Čihul-
kové. Jako každý rok jsme mimo koupajících se a hrá-
čů občerstvili i stovku řepovských cyklistů, kteří od 
nás vyjížděli vstříc blížící se bouřce. Za rok – pokud 
síly dovolí a na přání všech zúčastněných – se uvidí-
me zase.

U volejbalu ještě zůstaneme, tentokrát ale 
u „smíšenek“. 16. 7. naši volejbalisté uspořádali turnaj 
mixů (4 chlapi + 2 ženy), který si zaslouženě i vyhráli. 
A protože se všem v našem areálu líbí, tak si ho ještě 
24. 9. zopakovali.

Jak už jsem hodnotil letošní koupací sezonu i pro 
Mladoboleslavský deník: letošní léto, bohužel, neby-
lo jako to loňské, ale s tím jsme asi všichni počítali, 
neboť rok 2015 byl absolutní extrém, který asi zase 
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dlouhá léta nebude. Letošní sezona se dá zhodnotit asi 
jako slabší průměr. Pár dní vedra na padnutí, potom 
10 dní 20 °C a srážky. Chladné počasí a časté srážky 
se bohužel vždy projeví i na kvalitě vody. A pokud 
v tom okamžiku nenásleduje zvýšená manuální práce 
– oproti normálnímu stavu – je to pak bohužel i vidi-
telné, byť na kvalitu vody, co se týká obsahu škod-
livých látek, to nemusí mít vliv. O to více si cením 
pochvaly z hygieny, která je s naší prací naprosto 
spokojená. Jen pro představu: běžně se dělají odběry 
vody ze srovnatelných koupališť (vodních ploch) kaž-
dý týden či 14 dní. Jelikož máme vodu dlouhodobě 
kvalitou v pořádku, měli jsme poslední 2 roky tyto 
odběry po třech týdnech a pro příští sezónu to bude 
dokonce již pouze 1x měsíčně. Toto vše ale nezna-
mená, že bychom si nebyli vědomi nedostatků, ke 
kterým občas dochází, a už jsme připravili a domlu-
vili další kroky, které by měly práci pro další období 
zkvalitnit.

Jako každý rok i letos jsme v areálu přivítali děti 
z volejbalového oddílu z Mnichova Hradiště, které si 
u nás uspořádaly letní soustředění. Počasí jim tolik 
nepřálo, ale byly spokojené a už jsme domlouvali 
předběžný termín na příští rok.

Asi nejvýznamnější akcí pro nás všechny byl Půl-
noční nohejbalový turnaj, který se letos konal v pátek 
19. 8. Zúčastnilo se ho 26 hráčů z amatérské a nejnižší 
okresní nohejbalové soutěže. Výjimku dostala jediná 
zúčastněná žena, a to Veronika Tymichová, která začí-
nala s nohejbalem jako žákyně na našich kurtech a ny-
ní vládne společně s ženským týmem Českého Brodu 
dámské nohejbalové extralize. Hráči byli rozlosová-
ní do dvojic a rozděleni do tří skupin, 2 skupiny po 
4 týmech a 1 skupina po 5 týmech. Z menších skupin 
postupovali 2, z té větší 3 do KO pavouka s tím, že los 
určil jednu dvojici s volným postupem do semifi nále. 
Do semifi nálových bojů postoupili Hřebík, Miškovský 
vs. Bartoš, Jonáš a druhé semifi nále Tymichová a její 
kolega z Bradlece vs. Dunovský a jeho kolega z Brad-
lece. Boj o třetí místo Bartoš vs. Dunovský zvítězil 
Honza Dunovský. Ve velice vypjatém fi nále se skvělou 
atmosférou se hrálo letošní fi nále Hřebík, Miškovský 
vs. Tymichová, „Bradlečák“. Po úžasném boji skončil 
na prvním místě Roman Hřebík s Davidem Miškov-
ským. Turnaj se nám letos podařilo rozplánovat na 
jedničku, jelikož vyhlašování vítězů proběhlo přesně 
o půlnoci. Tímto našemu bývalému předsedovi gra-
tuluji k prvnímu zisku vítězství z Půlnočního nohej-
balového turnaje. Všichni jsme měli radost, že tak 
jako každý rok, i letos byli na stupních vítězů hráči 
ze Semčic nebo naši odchovanci. Potěšilo nás početné 
publikum a milá atmosféra celého turnaje.

Fotbalový turnaj byl pro malý zájem hráčů zrušen, 
tak snad příští rok. Na konci léta jsme ještě pořáda-
li dožínky pro zemědělce od našeho dlouholetého 
sponzora pana Ing. Heřmanského a i tato akce pro-
běhla v klidu a pohodě.

V průběhu září se dohrála nohejbalová sezo-
na. Vítězství týmu „A“ v Jizerním Vtelně na koneč-
ném pořadí už nic nezměnilo a naše „Áčko“ skon-
čilo v okresním přeboru na krásném druhém místě. 

Na 1. místě se umístil tým Jizerní Vtelno „A“, který 
jsme jako jediný tým z přeboru dokázali porazit. Jen 
díky tomu, že oni v domácím prostředí vyhráli 5:2 
a u nás jsme zvítězili my, ale horším poměrem 4:3, 
tak tento jediný bod za 1 zápas určil konečné pořadí 
soutěže. V úterý 20. 9. ukončil svoji sezonu i náš „C“ 
tým. Ani jejich domácí výhra nad celkovým vítězem 
okresní soutěže Hrdlořezy Důl na konečném umístě-
ní nic nezměnila a naše „Céčko“ obsadilo druhé mís-
to. Tímto bych chtěl všem našim hráčům poděkovat 
za fantastickou sezonu a za parádní výkony na hřišti 
i mimo něj a všem fanouškům za super atmosféru při 
zápasech v domácím prostředí.

Okresní přebor:
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1. Jizerní Vtelno „A“ 14 13 1 68:21 26

2. TJ Semčice „A“ 14 13 1 74:25 26

3. TJ Plazy 14 9 5 50:48 18

4. NK Benátky nad Jizerou 14 7 7 49:50 14

5. Jizerní Vtelno „B“ 14 6 8 36:59 12

6. TJ Sokol Mn. Hradiště „B“ 14 4 10 39:60 8

7. S. K. Nohejbal Hlavenec“B“ 14 4 10 35:63 8

8. Sokol Libáň 14 0 14 29:69 0

Okresní soutěž:
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1. Hrdlořezy Důl 14 12 2 62:35 24

2. TJ Semčice „C“ 14 11 3 60:38 22

3. RANČ Dobrovice 14 8 6 52:46 16

4. NK Bakov ad Jizerou 14 7 7 58:40 14

5. NK Boseň 14 7 7 47:50 14

6. Sportovní areál Kolomuty 14 6 8 43:55 12

7. TJ Sokol Bradlec 14 4 10 37:60 8

8. S.K. Nohejbal Hlavenec „C“ 14 1 13 31:66 2

Ještě bych se chtěl zmínit o tom, co se bude v našem 
areálu dít letošní podzim. Klasicky proběhne zazimo-
vání areálu. Od října se do areálu vrátí zedníci a bude 
pokračovat rekonstrukce hlavní budovy. V prvé řadě 
se začnou rekonstruovat toalety, a pokud půjde vše 
bez komplikací, dojde i na přestavbu starých šaten, ze 
kterých vznikne nová klubovna navazující na kiosek 
a konečně bude vše tak, jak jsme si představovali i jak 
velí logika i praktičnost jejího využití.

 Další informace můžete najít na 
tjsokolsemcice.webnode.cz.

 Za TJ Semčice, z. s. Ondra Hynek
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KULTURNÍ A SOCIÁLNÍ KOMISE
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SBĚR – VELKOOBJEMOVÝ ODPAD

vrata naproti hřbitovu v areálu Ing. Heřmanského

Čtvrtek 6. 10. 2016 13:00 – 18:00

Pátek 7. 10. 2016  8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00

Sobota 8. 10. 2016  7:00 – 9:00

Do kontejneru nepatří nebezpečný, železný a bio odpad.

SBĚR – NEBEZPEČNÝ ODPAD

vrata naproti hřbitovu v areálu Ing. Heřmanského

Čtvrtek 6. 10. 2016 13:00 – 18:00

Pátek 7. 10. 2016  8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00

Sobota 8. 10. 2016  7:00 – 9:00

Do sběru patří barvy a oleje v uzavřených nádobách, 

autobaterie, kompletní elektrozařízení – lednice, 

mrazničky, zářivky, televizory apod.

Sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu je určen 

pouze pro občany Semčic.




